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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hozzáfognak-e végre a sok gyerek életét tönkretevő 
nevelőszülői rendszer átalakításához, és ha igen, mikor?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A bicskei  pedofil  botrány joggal  irányította  a  közfigyelmet  a  gyermekotthonokban,  nevelőknek
teljesen kiszolgáltatva élő gyerekekre. A 12 év alatti, család nélkül maradt gyermeket azonban a
törvény értelmében nevelőszülőknél kell elhelyezni, és itt sincs minden rendben.
 
Az elmúlt év során egy forró vízben fürdetett 9 hónapos kisgyerek belehalt égési sérüléseibe, egy
kétéves gyereket  félholtra  vertek,  mentők élesztették újra.  Egy terhes nő két  napon át  autózott,
kocsijában egyéves saját, a csomagtartóban pedig megfulladt kétéves nevelt gyerekével. Egy nő hét
nevelésére bízott kisgyereket bántalmazott módszeresen. Hétköznap csak az iskolában kaptak enni,
hétvégén is alig, hetente egyszer mosdhattak közös lavórban, megtörülközniük a saját ruhájukban
kellett. Rendszeresen verte, büntetésként pedig hosszú időre a szekrénybe zárta őket.
 
Szakértők  szerint  ezek  a  problémák  rendszerszintűek.  A sűrűn  emlegetett  “zéró  tolerancia”  a
gyermekvédelemben kimerül az utólagos megtorlásban, megelőzésről szó sincs. Sok gyerek egy
életen át  pszichiáterre szorul, holott  a szinte minden szabály nélkül kiválasztott  nevelőszülőiket
kellett volna ilyen kezelésben részesíteni.
 
Sokan más  megélhetés  híján  lesznek  nevelőszülők,  a  gyerekek  után  kapott  egyébként  is  kevés
pénznek csak töredékét fordítják a neveltekre. Az anyagiak azonban ott is problémát jelentenek,
ahol a lelkiismeretes nevelőszülő szereti gondozottjait, kevés pénzből, megfelelő támogatás nélkül
és gyakran az egyházi szervezeteknek kiszolgáltatva végzik a munkát.
 



Kérdezem tehát miniszter urat:
 

1. Mikor látnak végre hozzá a nevelőszülői rendszer megreformálásához?
2. Évről évre kevesebb gyerek születik, az erre fordított egyre több támogatás ellenére. Nem 

költenék e pénz egy részét inkább arra, hogy a megszülető gyerekek elfogadható 
körülmények között nőjenek föl?

 

Várom válaszát!
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